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Záznam ze zasedání Školské rady 

ZŠ a MŠ, Hrádek nad Nisou – Loučná, p. o., 

Hartavská 220, 463 34 Hrádek nad Nisou – Loučná 

 1. zasedání Školské rady se konalo 15. 5. 2023 od 15 hodin 

v budově školy ZŠ a MŠ, Hrádek nad Nisou – Loučná, p. o. 

 přítomni: 

Mgr. Božena Látová – ředitelka školy 

Mgr. Monika Hrabarová – zástupce pedagogických pracovníků školy, 

předsedkyně Školské rady 

pan Martin Halbich – zástupce zákonných zástupců 

Mgr. Hedvika Zimmermannová – zástupce zřizovatele 

 program zasedání: 

1) uvítání ve školním roce 2022/2023 

2) informace o aktuální situaci ve škole 

3) informace o příštím školním roce 2023/2024 

4) závěr 

 
1) Přivítání členů Školské rady, poděkování paní ředitelce za účast během 

zasedání, složení Školské rady zůstává beze změny. 

2) Schválení systémové podpory – venkovní učební tabule a kompenzační 

pomůcky. Cílem je získat dotaci na venkovní učebnu pro ZŠ. Kapacita ZŠ je 

maximálně 66 žáků, v současnosti školu navštěvuje 59 žáků. Během roku 

probíhala ve speciálních třídách canisterapie pravidelně každý týden, 

financováno z dotací od ČEZ. Rodiče vyplnili anonymně dotazníky zaměřené 

na spokojenost s výukou a chodem školy, z vyhodnocení dotazníkového 
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šetření vyplynula celková spokojenost. Během návštěvy zřizovatele školy byla 

přislíbena pomoc při vybudování přístřešku u zadního vchodu školy a nad 

stojanem pro kola. Do konce školního roku je v plánu ještě mnoho akcí pro 

žáky a jejich rodiče. Ve škole začal každé pondělí působit psycholog, který je 

hrazen z MPO pro sociálně znevýhodněné žáky. 

3) Příští školní rok 2023/2024 je velké množství přihlášek do mateřské školy 

a přípravné třídy. Do přípravné třídy je přihlášeno 19 žáků, kapacita je 

pouze 15. Do 1. třídy přejde jeden žák z naší mateřské školy. Dále přestoupí 

1 žák do speciální třídy a 1 žák v 10. třídě odejde. V budoucnu je naplánováno 

zřízení přípravného stupně ZŠ speciální – pro žáky do 8 let, maximální 

kapacita je 4-6 žáků. Šablony Další vzdělávání učitelů, neformální setkávání 

s rodiči v mateřské škole – různá témata, projektové dny, inovativní 

vzdělávání, výjezdy žáků. 

4) Závěr a shrnutí celého zasedání školské rady, pozvání na závěrečnou školní 

akci pro žáky, jejich rodiny i širokou veřejnost – Vernisáž za plotem. 

 

Záznam zpracovala: Mgr. Monika Hrabarová – předsedkyně Školské rady 

 

V Hrádku nad Nisou, dne 15. 5. 2023 


